
以上优化措施只适用于2022年 8 月 1 日或以后开课的基金课程。此日期前开课的课程会按当时适用的规定处理。

The above enhancement measures are only applicable to CEF courses commencing on or after 1 August 2022.  Courses commencing before 
1 August 2022 will be processed in accordance with the previously prevailing requirements.

提高资助上限至每人25,000元
Raise the subsidy ceiling to $25,000 per person

撤销年龄上限
Remove the upper age limit

学员共付比率
Co-payment ratio by learners

首10,000元资助的学员共付比率为课程费用的20%，
余下15,000元资助的学员共付比率为课程费用的40%
The co-payment ratio by learners for the first HK$10,000 subsidy is 
20% of the course fee, and that for the remaining HK$15,000 subsidy is 
40% of the course fee 

申请人可透过基金网页设立的「资助计算器」预计可获的
资助金额及须自行承担的课程费用
Applicants can use the “Subsidy Calculator” on the website of CEF to 
estimate the eligible subsidy amount and the course fee to be borne by them

申请程序
Application Procedures

符合资格的申请人须於成功修毕基金课程后的
一年内填妥基金申请表格(SFO 313)，并连同
所需文件递交至基金办事处
Eligible applicants should complete CEF 
Application Form (SFO 313) and submit it together 
with supporting documents to the Office of CEF within 
one year upon successful completion of a CEF course

透过「香港政府一站通」递
交基金电子申请
Submit the online application form 
through “GovHK” website

详情及查询请致电基金24小时热线3142 2277或浏览基金网页(https://www.wfsfaa.gov.hk/cef)
For details and enquiries, please call CEF 24-hour Enquiry Hotline at 3142 2277 or visit the website of CEF (https://www.wfsfaa.gov.hk/cef)

由2022年8月1日起实施的持续进修基金(基金)的新优化措施
New enhancement measures of the Continuing Education Fund (CEF) with effect from 1 August 2022 

持续进修基金




